
 

 

1 2 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2024. június 27-én megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  
 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Baranyi István   képviselő, 

  Maczák Tímea   képviselő, 

  Pintér Norbert   képviselő, 

 Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

 dr. Tóth Renáta  jegyző,  

 Takács Ildikó   jegyzőkönyvvezető. 
 

A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

 Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Bangó Mihály   JRNÖ elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: 1 fő.  

 
  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester jelezte, hogy külföldi 

tartózkodása miatt, Kiss Krisztán Zsolt képviselő pedig jelezte, hogy munkahelyi 

elfoglaltsága miatt nem tud részt venni a testületi ülésen.  
 

 

N A P I R E N D: 

 

1. A 2024. évi költségvetési rendelet előirányzatainak módosítása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

2. Egyebek 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Gratulálok az új polgármesternek és a képviselőknek 

a megválasztásukhoz. Voltak, akik újra indultak, de nem jutottak be. Bízom benne, hogy 

ennek a testületnek a hátralévő idő zökkenőmentes események és dolgok nélkül fog 

véghez menni. A most megválasztott polgármester Pintér Norbert már 10 éve 

képviselőként tevékenykedik. Magammal kapcsolatban annyit szeretnék elmondani, 

hogy a még hátralévő szabadságomat ki veszem, mivel, ha nem venném ki az 

önkormányzatnak ki kellene fizetnie, de én ezzel nem kívánok élni. Korrekten ki fogom 

venni a szabadságomat. 

 

Baranyi István képviselő: A múlt hónapban nem voltam itt a testületi ülésen. Én is nagy 

tisztelettel és szeretettel köszöntöm és gratulálok a megválasztott polgármesternek és a 

képviselőknek. Telefonon már gratuláltam, de most személyesen is megteszem. A 

jelenlévő vendégünknek Majorosné dr. Ritz Zsuzsannának is örülök, hogy elindult és 

gratulálok képviselővé választásához. 

 

 

1./ A 2024. évi költségvetési rendelet előirányzatainak módosítása  

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A 2024. évi költségvetésről szóló rendelet 

módosításáról a képviselők a részletes anyagot megkapták, bizottsági ülésen 

megtárgyalásra került. Ez az elmúlt félévben a költségvetésünket érintő kérdések és 

módosítások szerepelnek eben a rendeletben. Az anyag végén található az egyéb ilyen, 

hogy milyen pénzek, milyen feladatokra kerültek felhasználásra. Milyen feladatokat 

oldott meg az elmúlt időszakban az önkormányzat. A bizottsági ülésen a bizottsági 

tagok egyhangúan támogatták az előterjesztést. Azóta van-e kérdés, észrevétel az 

előterjesztéssel, illetve a módosítással kapcsolatban?   

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2024. évi költségvetési 

rendelet módosításának tervezetét. Kérte, hogy aki egyetért a 2024. évi költségvetésről 

szóló önkormányzati rendelet módosításával, kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 6/2024. (VII. 2.) önkormányzati rendelete 

a 2024. évi költségvetésről szóló 1/2024. (II. 16.) önkormányzati rendelet 

módosításáról”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

2./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 



 

 

 

a.) Postahivatal nyílászáró cseréje 

 

Schoblocher István polgármester: A bizottsági ülésen már megtárgyalásra került. A 

Jobbágyi Postahivatal nyílászáróinak cseréje. A múltkori testületi ülésen is elhangzott, 

hogy a két ajtóra is kérjünk árajánlatot. A Posta biztonsági vezetőjével, munkatársával is 

beszéltem, ahol elhangzott, előírták, hogy A1-es biztonsági üvegnek kell lennie. Mivel a 

kért árajánlatok magas összegek - fa nyílászárókra vonatkoznak – a bizottságok 

javaslata az volt, hogy kérjünk műanyag nyílászárókra árajánlatot. Keresek olyan 

vállalkozót, akik itt Nógrád vármegyében foglalkoznak műanyag nyílászárókkal. Akik 

nekünk is dolgoztak például több helyen – iskola, művelődési ház - cseréltek 

nyílászzárót. Van-e kérdés, észrevétel?  

 

Baranyi István képviselő: A postát át kell gondolni, a posták különböző falvakban 

bezárnak. El kellene halasztani a döntést, mert utána mit kezdünk az épülettel. 

 

Schoblocher István polgármester: Mivel megkeresett bennünket a Magyar Posta Zrt., 

mint bérlő a három ablakot kötelességünk megcsinálni. A pletykák terjednek a 

bezárásokról, ezért kell minden szolgáltatást igénybe venni, hogy ne zárják be, és a 

bérleményt ne mondják fel. Kisebb településeken bezárnak, de Jobbágyi nem kis 

település. Biztonsági szempontból a három ablakot mindenképpen meg kell csinálnunk, 

hogy a bérleményt nem mondják fel. Ne adjunk arra indokot, hogy felmondják, mivel 

nem teljesítjük azokat a postai elvárásokat, amelyeknek meg kell felelni a biztonság 

érdekében. 

 

Pintér Norbert képviselő: A posta nem üzlet, szolgáltatást teljesít. Mennyiért bérlik, 

hány évnek a bérleti díját fizették. A parkoló és a templom környékével kapcsolatban 

pedig, ami félre van téve meg kell tartani, 50 millióból nem kellene elkölteni 25 milliót 

ezekre. 

 

Schoblocher István polgármester: Azt a minimális díjat fizetik a bérleményért, ami 

hosszú évek óta nem változott. Ezt nem tudom megmondani, a jegyző asszony tudná 

megmondani. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Éves szinten kb. 200 ezer forintnál kevesebb. 

 

Baranyi István képviselő: A tartalékok azért vannak, amihez hozzá lehet nyúlni. Előbbre 

lépne a falu. Amiket el lehet halasztani el lehet, de amiket meg kell csinálni, azt meg 

kell csinálni. 

 

Pintér Norbert képviselő: Akkor a postát hagyjuk és csináljuk meg a templom 

környékét?  

 

Baranyi István képviselő: Én nem azt mondtam, hanem amit el lehet halasztani el lehet, 

de amit meg kell csinálni azt meg kell. Ami a főúton van a templom környékének 

felújítását mindenképpen támogatnám. Azt mindenképpen meg kell csinálni. Akik 

átutaznak a falun lássák azt, hogy itt egy olyan testület van, hogy itt lett csinálva valami. 

Én csak ennyit szerettem volna mondani. 

 

Schoblocher István polgármester: Abban maradtunk, hogy kérek műanyag nyílászárókra 

árajánlatot. Azt döntsük el, hogy legyen külön az ajtókra, külön az ablakokra árajánlat. 



 

 

 

Akkor eldöntsük, hogy csak ablakok, vagy ajtókkal együtt is. Most tudnák dönteni, 

hogy az ajtók kimaradnak, akkor az durván 3 millió forint lenne fából. Ajtóval együtt 

4.245 ezer Ft lenne a legolcsóbb. 

 

Pintér Norbert képviselő: A tartalékok miből vannak? 

 

Schoblocher István polgármester: Ahogy említettem az elején van két olyan forrás, ami 

jött. A Dél-Nógrádi Vízműtől van 2 millió forint, jött az ingatlan eladásból, a szennyvíz 

beruházásból 5 millió forint jön, ami biztosan meg kell, hogy legyen, mert mi ezt már 

megelőlegeztük. Az árajánlat bontással, szállítással, berakással együtt van, ebben 

minden benne van. 

 

Baranyi István képviselő: Akkor ezt még át kell gondolnunk, hogy fa vagy műanyag 

legyen és ez árban mit jelent. 

 

Schoblocher István polgármester: Én nem tudom mikorra fognak tudni műanyag 

nyílászárókra árajánlatot adni. Rendkívüli testületi ülést kell összehívni. Kérek 

árajánlatot műanyag nyílászárókra, valamint a parkolóra. Jövő hétre össze lehet hozni 

rendkívüli testületi ülést, de nem tudom lesz-e akkor árajánlat. Hivatalosan nincsen 

testületi júliusban, csak augusztusban. Az üléstervben nincs, de az óvodavezető miatt is 

kell tartanunk rendkívüli ülést. Akkor kettő rendkívülit kell tartanunk, csak az a 

kérésem, hogy minél többen legyünk itt, hogy a véleményeket jó lenne egyeztetni. 

Akkor maradunk abban, hogy kérek árajánlatot a műanyag nyílászárókra. 

 

 

b.) Oravecz Szabolcs bérlő kérelme továbbszámlázott áramdíj elengedésére 

 

Schoblocher István polgármester: Az egyebek napirendi pont alatt a következő lenne, 

érkezett egy kérelem Oravecz Szabolcstól, aki a konditermet bérli. Felolvasta a 

kérelmet. 

Oravecz Szabolcs a kérelmében előadta, hogy a COVID járvány óta a bezáráson 

gondolkodik, mivel megnövekedtek az energia árak, másrészt az elektromos áram 

számlázása és tovább számlázása nagyfogyasztóként történik, nem lakossági 

fogyasztóként. Ez kWh egységáron nagyon nagy különbséget jelent. A konditerem az 

elmúlt négy évben hozzávetőlegesen 1 millió forint villanyszámlát fizetett ki, amit nem 

lehet kigazdálkodni egy akkora kis falu esetében. Felélték az összes évek óta 

gyűjtögetett tartalékunkat, amit felújításra, eszközvásárlásra szántunk. Egy alkalommal 

már részletfizetést is kellett kérniük, hogy kifizessük a közel 300 ezer forintos áram 

végszámlát. Legutóbb is kaptak egy 190 ezer forintos villanyszámlát, melynek 

elengedését szeretné kérni a képviselő-testülettől. Ennek az elengedésével 

fellélegezhetnék és kisebb felújítást eszközölhetnénk a teremben. Nagyon sajnálatos 

lenne, ha 20 év után be kellene zárni, hiszen más sportolási lehetőség nincs a faluban. 

Jelenleg 15 fő, főleg fiatal jár rendszeresen sportolni, kár lenne ezt a lehetőséget is 

elvenni tőlük.  

Tudni kell, hogy amikor nagy mértékben megemelkedtek az árak, mivel ők tőlünk 

bérlik a bérleményt és ott hőtárolós kályhával nem lakossági ügyfélként fizetik az 

áramot. Többször leültünk, meg is reklamáltuk az áramszolgáltatónál ezeket az 

összegeket, de csak ennyit tudtunk elérni.  

 



 

 

 

Pintér Norbert képviselő: Támogatom a 190.000 Ft energia díj elengedését, mivel 15 

ember jár oda, ugyanúgy támogatjuk a nyugdíjasokat, támogatjuk az öregfiúkat, 

támogatjuk a dartsot, különböző sporttevékenységet támogatunk. Azt gondolom, hogy 

erre szükség van egy faluban, van lehetőség a fiataloknak. 

 

Baranyi István képviselő: Én is támogatom, mivel 15 emberről van szó, fiatalokról. 

 

Maczák Tímea képviselő: Nem kívánok szavazni, hiszen személyesen érintett vagyok, 

mint a kérelmező házastársa. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény 49. § (1) 

bekezdése alapján Maczák Tímea képviselő érintettségnek bejelentésével kapcsolatban 

döntött, hogy a személyes érintettség tényét elfogadva Maczák Tímea képviselőt a 

határozathozatalból kizárja. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Oravecz Szabolcsnak a 

konditeremmel kapcsolatos 190 ezer Ft-os energiadíjának megfizetését elengedjük, 

kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

34/2024. (VI. 27.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jobbágyi, Lakótelep 7. ép. 

Konditerem bérlőjének, Oravecz Szabolcs kérelmét megismerte és tekintettel az elmúlt 

évek drasztikus energiaár emelkedésére az ingatlan továbbszámlázott villamos energia 

számla összegéből 190.000 Ft követelésről lemond. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

c.) Tájékoztatások 

 

Schoblocher István polgármester: Pusomi Dávid jobbágyi lakos az ecsegi Hit 

Gyülekezet tagja, azzal a kéréssel fordult a képviselő-testülethez, hogy 2024. június 29-

én szombati napon délután 16 órától szeretnének egy zenés gyülekezeti rendezvényt, 

evangélium hirdetést tartani, a volt takaréképülete előtt és ehhez áramot is kér, amit 

természetesen ki is fizetnének. Ehhez hozzájárultam. 

 

 

d.) Lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás ráfordításainak csökkentésére 

pályázat benyújtása 

 

Schoblocher István polgármester: Minden évben a lakossági ivóvízhez pályázatot kell 

benyújtani azzal kapcsolatban, hogy olcsóbb legyen az ivóvíz. Támogassa valamilyen 

formában az önkormányzatot az állam. Erről kell egy határozat, hogy a pályázatot a 



 

 

 

lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás ráfordításainak csökkenése érdekében 

benyújtsuk. Van-e valakinek kérdése, véleménye? 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a lakossági ivóvíz és 

csatornaszolgáltatás támogatására az önkormányzat pályázatot nyújtson be kérem 

kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

35/2024. (VI. 27.) számú képviselő-testületi határozat:  

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete döntött abban, hogy 2024. évre 

vonatkozóan a lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás ráfordításainak csökkentésére 

támogatási kérelmet kíván benyújtani. 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Schoblocher István 

polgármestert a vonatkozó rendelet pályázathoz szükséges mellékleteinek, 

nyilatkozatainak aláírására. 

 

Határidő: 2024. július 8., illetve folyamatos 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

Pintér Norbert képviselő: Talajterhelési díj mikortól él? Kikre vonatkozik? 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: A talajterhelési díj már 2024. január 1-től bevezetésre került, 

adó formájában az önkormányzat szedi be azoktól, akik nem kötöttek rá a csatornára, 

fizetési kötelezettségük először 2025-ben lesz. 

 

Schoblocher István polgármester: A beszedett díj felhasználásra kötött nem költhető el 

szabadon. 

Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést bezárta, majd zárt ülést rendelt el.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 


